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Protokoll närsjukvårdsmöte Lilla Edet 2023-11-28 
 
Närvarande 
 

Karin Arnoldsson, Medicinskt ansvarig sjuksköterska Lilla Edets kommun 

Malin Bäckström, enhetschef kommunal primärvård (sjuksköterskor) Lilla Edets 

kommun 

Albin Kolberg, chef Medpro 

Pia H Andersson, chef Närhälsan rehab 

Lisbeth Tilly, enhetschef kommun-rehab, Lilla Edets kommun 

Sabina Vehabovic, verksamhetsutvecklare Lilla Edets kommun 

Pernilla Sundemar, verksamhetschef IFO Lilla Edets kommun 

Karin Hallhagen Bagby, sektorchef sektor Bildning, Lilla Edets kommun 

Ingela Martinsson, chef ungdomsmottagningen 

Helén Sandquist, teamsamordnare BUP Trollhättan 

Camilla Karlsson, verksamhetschef VoO/FS Lilla Edets kommun 

 

 

Förhindrade att delta 
Lotte Mossudd, sektorchef Sektor socialtjänst, Lilla Edets kommun 
Anette Hecktor, tf enhetschef vuxenpsykiatrisk öppenvårdsmottagning 

Anders Nordgren, verksamhetschef Sektor bildning, Lilla Edets kommun 

Ellinor Fredman Smith, teamsamordnare ungdomsmottagningen 

Lars Ahngnell verksamhetschef NU-sjukvården 

Sofia Enström, folkhälsoutvecklare Lilla Edets kommun 

Linnea Larsson, chef Capio 

Josefine Ahlin, Teamledare BUP Trollhättan 

Yvonne Jansson-Sandberg, verksamhetschef sektor bildning, Lilla Edets kommun 

 

 
1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 
2. Anmälan övriga frågor 

Inga övriga frågor anmäls. 
 

3. Eventuella förändringar i någon verksamhet 
Inga förändringar i någon verksamhet. 
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4. Information och kommunikation mellan 
vårdgivare + eventuella avvikelser 

 
Minnesutredningar primärvården  
1) Camilla Karlsson lyfter att primärvården inte gör minnesutredningar för äldre 

personer i samma utsträckning som tidigare. Minnesutredningarna är 

nödvändiga dels för biståndshandläggaren för sin utredning, dels för 

verkställigheten för att erbjuda rätt typ av säbo-plats. Albin tar med sig detta 

som ett prioriterat område. 

 

2) Tidigare hade vi samverkansmöten kring kognitiv svikt, dessa möten har inte 

ägt rum under en period. Kan vi starta dessa samverkansmöten igen? Enligt 

Malin Bäckström har dessa ägt rum. Kommer överens om kommunen som är 

sammankallande till detta möte, ”gränsöverskridande möte demens” ser över så 

att alla som ska vara inbjudna är det, mötet hålls 4 gånger/år. 

 

 

Problem gällande samverkan NU-sjukvården i SAMSA. 
1) Lisbeth lyfter att ”vald rehab i SAMSA”, inte läggs på i tid. Kommer överens 

om att vi måste bli bättre på att lägga avvikelser i Medcontol. 

 

2) Problem med att sjukhuset inte ”riggar” på ett bra sätt inför VPL på sjukhuset. 

Saknas ofta professioner som ska delta, inte rätt utrustning så att alla deltagare 

syns på mötet, dåligt eller inte alls förberedd planerare o.s.v. Även i denna 

fråga kommer vi överens om att göra mer avvikelser i Medcontrol. 

 

 

5. Personer med sammansatta vårdbehov, psykiatri, missbruk och 
beroende  
 
Uppföljning överenskommelse om samarbete kring personer med psykisk 
funktionsnedsättning och personer med missbruk av alkohol och droger och spel 
om pengar. 

Inget nytt under denna punkt på dagens möte.  
 
 
Handlingsplan psykisk hälsa och handlingsplan suicidprevention 

Inget nytt under denna punkt på dagens möte.  
 

 
6. Barn och unga 

Uppföljning överenskommelse samverkan för barn och ungas hälsa 

Inget nytt under denna punkt på dagens möte.  
 
 

 

7. Nära vård 
Kommunrehab har i uppdrag att gemensamt med Medpro och Capio erbjuda två 

utbildningstillfällen för allmänheten i fallprevention. Lisbeth Tilly sammankallar till möte 

gällande detta för att se hur vi går vidare. 
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8. Övriga frågor 
 
 

SIP-samordnare 
Vi har fått externa medel för att arbeta med SIP. Det har gjorts olika i olika 
närsjukvårdsområden. En uppdragsbeskrivning för SIP-samordnare har tagits fram.  
Diskussion sker gällande vem som ska ansvar för att driva detta 2024? vilka behov 
finns?  
 
Alla i närsjukvårdsgruppen är eniga om att det finns ett stort behov av en 
grundläggande utbildning i SIP. Sabina skickar ett underlag för inventering som 
kommer med dagordningen. Varje enhet ansvarar för att inventera behov enligt den 
mall Sabina skickar.  
 
Dessa underlag ska åter till Sabina senast 2024-01-10 
sabina.vehabovic@lillaedet.se  
 
 

Mötestider 2024 
Vår 
Tisdag 6/2  
Tisdag 14/5  
 
Höst 
Tisdag 17/9 
Tisdag 12/11 
 

Mötesstruktur nästa år 
-Kommer överens om att dela upp mötet i olika teman för att få ett så effektivt möte 
som möjligt 
 
13:00-13:45 Barn och unga  
13:45-14:15 Gemensamma punkter  
14:15-15:00 Vård och omsorg/hälso- och sjukvård 
 
-Mötena under 2024 hålls via TEAMS men lokal bokas för att eventuellt kunna 
använda något möte under året som ”arbetsmöte” där man exempelvis kan arbeta 
praktiskt kring olika planer etc.  
 
-Varje enhet får i uppdrag att se över vilka som skall vara inbjudna till varje möte 

 
 
Ordförande vice ordförande 2024 
Ordförande: Peter Almgren socialchef Lilla Edets kommun, primärvården delar på 
att vara sekreterare vår/höst 
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